
Protokół Nr VI/2007
z obrad VI zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz

w dniu 26 kwietnia 2007r.

Obrady VI zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz otworzyła Pani Krystyna Podgórska – 
Przewodnicząca Rady Gminy Przywidz, stwierdzając na podstawie listy obecności 
prawomocność obrad. Powitała gości zaproszonych, nowo wybranych sołtysów, radnych, 
radnych Powiatu Gdańskiego, Wójta i pracowników Urzędu Gminy, przedstawiciela 
Kombatantów Oddział w Przywidzu. 
Sesję rozpoczęto o godzinie 16-tej na Ośrodku Wypoczynkowym Camping Nr 20 w 
Przywidzu a zakończono o godz. 18.30.
Obecnych radnych było 13. 
Radni nieobecni:

1) Przybycień Andrzej
2) Stasiak Dariusz

Przewodnicząca Rady Gminy – przedstawiła porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Sprawy regulaminowe:

a) zatwierdzenie porządku obrad.
b) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy.

2. Informacja Wójta Gminy Przywidz z działalności i realizacji podjętych uchwał w 
okresie międzysesyjnym.

3. Interpelacje radnych.
4. Uchwała w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Przywidz za 2006 rok 

a) sprawozdanie Wójta Gminy Przywidz z wykonania budżetu – referuje Wójt 
Gminy.

b) odczytanie uchwały składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Gdańsku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu przedstawia 
Przewodnicząca Rady Gminy

c) odczytanie  opinii  Komisji Rewizyjnej  Gminy – referuje Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej.

d) dyskusja
e) podjęcie uchwały.

        5.a.Absolutorium dla Wójta Gminy.
a)   odczytanie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium – przedstawia Przewodniczący Komisji Rewizyjnej
b)  odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie absolutorium – przedstawia Przewodnicząca Rady Gminy.
c) dyskusja
d) podjęcie uchwały.
f) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie wniosku  .

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:
1)   zmiany budżetu Gminy Przywidz na 2007 rok
2) zmiany uchwały Nr XXVIII/246/05 Rady Gminy Przywidz z dnia 29 

listopada 2005r. w sprawie ustalenia treści aktów założycielskich 
oświatowych jednostek  organizacyjnych prowadzonych przez Gminę 
Przywidz,

3) zasad dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli w 
Gminie Przywidz na rok 2007,



4) ustalenia przedstawicieli Gminy Przywidz w Związku 
Międzygminnym o nazwie „Związek Międzygminny Gmin Dorzecza 
Rzeki Raduni”,

5) wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w trwały zarząd na rzecz 
szkół,

6) wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w trwały zarząd, 
położonej w Przywidzu,

7) wyrażenia zgody na oddanie części nieruchomości w użyczenie, na 
rzecz Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej,

8) uchylenia uchwały Rady Gminy Przywidz o przystąpieniu do 
opracowywania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obrębu wsi Miłowo,

9) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku,

10)  przyjęcia Statutu Gminy Przywidz,
11) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady. 

6. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.
7. Wnioski i oświadczenia radnych.
8. Zakończenie obrad.

Pani Krystyna Podgórska – wyjaśniła, że punkt 5 porządku obrad został zmieniony oraz na 
wniosek wnioskodawcy został wycofany punkt 6 podpunkt 4  dot. sprzedaży nieruchomości 
zabudowanej budynkiem mieszkalnym, położonej w obrębie Marszewska Góra, wchodzącej 
w skład gminnego zasobu nieruchomości.
Czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad?
Radny Jerzy Jusiak -  na wniosek komisji miał być wycofany punkt 6 podpunkt 9 dot. 
uchylenia uchwały Rady Gminy Przywidz o przystąpieniu do opracowywania miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obrębu wsi Milowo. Opinia komisji do tej uchwały 
była negatywna.
Czy są inne uwagi do porządku obrad – zapytała Przewodnicząca Rady Gminy.
Nie było.
Przewodnicząca Rady Gminy- poddała pod głosowanie przedstawiony porządek obrad.
Przy 13 głosach „za” rani przyjęli w/w porządek obrad.

ad.2.b Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała czy są uwagi do protokołu z ostatniej sesji 
Rady Gminy?
Nie zgłoszono.
Przy 13 głosach za, radni przyjęli protokół z ostatniej sesji Rady Gminy.

ad.3. Pani Bożena Mielewczyk – Zawada – Wójt Gminy – przedstawiła Informację z 
działalności i realizacji podjętych uchwał w okresie międzysesyjnym. ( w zał.)

ad.4. Interpelacje radnych.
1.Radny Jan Sikorski – prosił o kilka słów na temat Środowiskowego Domu Samopomocy w 
Marszewie.
Wójt Gminy – jak Państwu wspominałam na kolejnych naszych spotkaniach powstał zamiar 
stworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w budynku po byłej szkole w Marszewie. 
Ma być  to dom, który służyć będzie wsparciem i pomocą wszystkim osobom, które mają 
problemy z zaburzeniami  i chorobami psychicznymi. W ten sposób chcemy pomóc 
rodzinom, które  żyją na co dzień z tymi osobami i mają z nimi problemy.  Jednocześnie 



chcemy wdrażać do samodzielności podopiecznych, którzy będą uczęszczali do tej placówki. 
Wykonana jest strategia osób niepełnosprawnych w naszej gminie, z której wynika, że takich 
petentów  mamy około  200. W związku z tym idąc  naprzeciw im problemom i podając 
przyjazną rękę chcemy utworzyć Środowiskowy Dom Samopomocy. Złożyliśmy wniosek do 
Urzędu Marszałkowskiego, który został już  przekazany do Ministerstwa. W tym celu odbyły 
się  moje spotkania z panią Marszałek, aby nas wspierała w tym projekcie. Po 15 maja 
prawdopodobnie  dowiemy się, czy otrzymamy proponowana  kwotę 300 tys. zł. na 
modernizację i adaptację tego budynku.
Innych pytań nie zgłoszono.

ad.5.Uchwała  w sprawie wykonania budżetu gminy Przywidz za 2007 rok.

 a) sprawozdanie Wójta Gminy Przywidz z wykonania budżetu za 2006 rok przedstawiła 
w sposób fotograficzny Pani Bożena Mielewczyk – Zawada – Wójt Gminy.

b)Przewodnicząca Rady Gminy – odczytała uchwałę Nr 70/III/2007 składu orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 12 kwietnia 2007 roku. ( w zał.)

c)Pan Zdzisław Gackowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – odczytał opinię 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Przywidz o wykonaniu budżetu Gminy Przywidz za 
2006 rok.  (w zał.)
d)dyskusja – pytań i uwag nie zgłoszono.
e)Przewodnicząca Rady Gminy – Pani Krystyna Podgórska poddała pod głosowanie 
uchwałę Rady Gminy Przywidz w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 
Przywidz za rok 2006.( w zał.)

Radni przy 13 głosach „za” , przeciw-0, wstrzymujące – 0,  przyjęli w/w uchwałę. ( w 
załączeniu uchwała Nr VI/49/2007)

Przewodnicząca Rady Gminy -  stwierdzam, że Rada Gminy Przywidz podjęła uchwałę w 
sprawie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Przywidz za 2006 rok.

 ad.5.a  Absolutorium dla Wójta Gminy Przywidz za rok 2006
a) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił uchwałę Nr 1/2007 Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Przywidz z dnia 04 kwietnia 2007r.  w sprawie wniosku o udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy Przywidz za 2006 rok.( w zał.)
b) Pani Krystyna Podgórska – Przewodnicząca Rady Gminy – odczytała uchwałę Nr 
69/III/07składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 12 
kwietnia 2007 roku  ( w zał)
c) dyskusja – pytań i uwag nie wniesiono.
d) Przewodnicząca Rady Gminy –poddała pod głosowanie  uchwałę w sprawie absolutorium 
dla Wójta Gminy Przywidz za rok 2006.  
Przy 13 głosach ‘za”, przeciw – 0 i wstrzymujących -0 , radni przyjęli w/w uchwałę
( w zał. uchwała Nr VI/50/2007)
Pani Krystyna Podgórska -  stwierdzam, że Rada Gminy Przywidz przyjęła uchwałę w 
sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Przywidz za rok 2006.
Wójt Gminy – podziękowała radnym i obecnym mieszkańcom za udzielone absolutorium. 
Stwierdziła, że jest to najpiękniejszy prezent w obecnym roku jaki otrzymała.
Rozległy się oklaski z sali.
Przewodnicząca Rady Gminy – ogłosiła 15 minutową przerwę w obradach.
Po przerwie wznowiono obrady.

ad.6. Rozpatrzenie i podjecie uchwał:
1) w sprawie zmiany budżetu Gminy Przywidz na 2007 rok.



Pani Maria Piotrowiak – Skarbnik Gminy – omówiła proponowane zmiany w budżecie 
gminy Przywidz na 2007rok.  Autopoprawką została wzniesiona zmiana dotycząca 
załącznika Nr 2 do uchwały oraz załącznik Nr 3.
Dokonuje się zmian w budżecie Gminy Przywidz po stronie dochodów:
- zwiększenie planu dochodów o kwotę – 20 tys. zł
- zmniejszenie planu dochodów o kwotę 5 tys. zł
Po stronie wydatków:
- zwiększenie planu  wydatków o kwotę 355.500 zł,
- zmniejszenie planu wydatków o kwotę 218.000 zł.
Po dokonanych zmianach budżet gminy na 2007 rok wynosi:
- dochody budżetowe - 13.159.451 zł
wydatki budżetowe - 14.327.313 zł.
Pani Krystyna Podgórska – czy są uwagi do projektu w/w uchwały?
Nie zgłoszono.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie uchwałę Rady Gminy Przywidz 
w sprawie zmiany budżetu Gminy Przywidz na 2007 rok. ( w zał. uchwała Nr VI/51/07)
Przy 13 głosach „za”, przeciw -0, wstrzymujące-0, radni w/w uchwałę podjęli.
Pani Krystyna Podgórska – stwierdzam, że Rada Gminy Przywidz podjęła uchwałę w 
sprawie zmian w budżecie gminy Przywidz. 

2) Przewodnicząca Rady Gminy -    odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXVIII/246/05 Rady Gminy Przywidz z dnia 29 listopada 2005 roku w sprawie 
ustalenia treści aktów założycielskich oświatowych jednostek organizacyjnych 
prowadzonych przez Gminę Przywidz.

Pani Barbara Rutkowska – Szymendera – podinspektor ds. oświaty w uzasadnieniu 
powiedziała, że zasadne jest nadanie aktu założycielskiego Zespołowi Szkół w Przywidzu 
poprzez naniesienie zmian w akcie założycielskim Zespołu Przedszkolno- Szkolnego. W 
skład istniejącego Zespołu Przedszkolno-Szkolnego włącza się Gimnazjum i tworzy się 
Zespół Szkół w Przywidzu.
Pytań nie zgłoszono.
Przewodnicząca Rady Gminy Przywidz – poddała w/w uchwałę pod głosowanie.
Za przyjęciem w/w uchwały głosowało 13 radnych, przeciw- 0, wstrzymujące – 0
Rada Gminy Przywidz przyjęła w/w uchwałę.( w zał. uchwała Nr VI/52/07)
3) Przewodnicząca Rady Gminy –   przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasad 

dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli w Gminie Przywidz na rok 
2007. i otworzyła dyskusję.

Dyskusji nie podjęto.
Pani Krystyna Podgórska – kto z państwa radnych jest za przyjęciem w/w uchwały?
13 radnych głosowało za w/w uchwałą, przeciwnych i wstrzymujących nie było.
Przewodnicząca Rady Gminy -  stwierdzam, że Rada Gminy Przywidz przyjęła w/w 
uchwałę.( uchwała Nr VI/53/07 w zał.)

4) Pani Krystyna Podgórska –   odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia 
przedstawicieli Gminy Przywidz w Związku Międzygminnym o nazwie „Związek 
Międzygminny Gmin Dorzecza Rzeki Radni”

Uwag nie wniesiono.
Głosowanie
Przy 12 głosach „za” i 1 wstrzymującym radni przyjęli w/w uchwałę ( w zał. uchwała Nr 
VI/54/07).



5) Przewodnicząca Rady Gminy -    odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na oddanie nieruchomości w trwały zarząd na rzecz szkół i zapytała czy są 
pytania do projektu .
Nie zgłoszono.
Przystąpiono do głosowania.
Przy 13 głosach za, wstrzymujących – 0, przeciw – 0, radni przyjęli w/w uchwałę ( w 
zał. uchwała Nr VI/55/07)

6) Pani Krystyna Podgórska –   przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na oddanie nieruchomości w trwały zarząd, położonej w Przywidzu i otworzyła 
dyskusję.

Dyskusji nie podjęto.
Przystąpiono do glosowania
Przy 12 głosach za, 1 wstrzymującym, Rada Gminy Przywidz podjęła w/w uchwałę. ( w 
zał. uchwała Nr VI/ 56/07).

7) Przewodnicząca Rady Gminy -    przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na oddanie części nieruchomości w użyczenie, na rzecz Gminnego Ośrodka 
Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej.

Radny Jerzy Jusiak -  całym budynkiem zarządzać będzie GOPS i użyczać będzie 
pomieszczenia  GOK-owi i Gminnej Bibliotece?
Wójt Gminy -  GOPS nie ma osobowości prawnej, natomiast GOK i Biblioteka  mają 
osobowość prawną i  w związku ztym GOPS będzie  użyczał im pomieszczeń, zgodnie z 
potrzebami. 
Pani Krystyna Podgórska – czy są inne pytania?

Nie  zgłoszono.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Przy 11 głosach „za”, 2 wstrzymujących, przeciw -0, Rada Gminy Przywidz przyjęła w/w 
uchwałę. ( w zał. Nr VI/57/07)
8) Pani Krystyna Podgórska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały 
Rady Gminy Przywidz o przystąpieniu do opracowywania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obrębu wsi Miłowo i otworzyła dyskusję.
Radny Jerzy Migas – połączone komisje Rady obradowały nad tą uchwałą i na wniosek 
komisji przy 10 głosach za i 1 wstrzymującym, oddano do poprawy. Chodzi nam o 
zachowanie naturalnego stanu jaki jest na końcu jeziora w stronę jeziora Mierzeszyńskiego. 
Komisja ma pewne obawy, że może tam dojść do zabudowy. Zabudowa w tym miejscu nie 
była planowana, a mimo tego dostała się do Studium. W związku z tym komisja odrzuciła tą 
uchwałę.
Innych uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Rady Gminy – kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały.?
Glosowanie
Za- 0 głosów, przeciw- 12, wstrzymujące -1
Przewodnicząca Rady Gminy – stwierdzam, że Rada Gminy nie przyjęła uchwały.

9) Pani Krystyna Podgórska – odczytała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku i otworzyła 
dyskusję.
Dyskusji nie podjęto.
Przystąpiono do głosowania.
Za -13, przeciw-0, wstrzymujące – 0



Przewodnicząca Rady Gminy – stwierdziła, że Rada Gminy Przywidz podjęła w/w uchwałę. ( 
w zał. Uchwała Nr VI/58/07)

10) Przewodnicząca Rady Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu 
Gminy Przywidz. Dodała, że komisje Rady na swych posiedzeniach przyjęły opracowany 
Statut Gminy i Regulamin Rady, jednakże pani prawnik naniosła kilka zmian, ale nie 
zmieniających istoty treści. Są to zmiany:
Statut
Par. 1 ostatnie zdanie – dodany Nr 3,
Par.3 ust.4 – dodany Nr 2
Par.33 ust.2 – zmiana na par 23 i dodane pkt 6 i 7
Par.38 ust.4 – zmiana na par.13
Par.62 i63- zmiana numeracji na par.59 i 60
Regulamin
Par.11 ust.1 – zmiana na par.40
Par.14 ust.2 – zmiana na par.23
Par.17 ust.1 – zmiana na par.19
Par.19 ust.6 – uzupełnienie treści, która częściowo się zgubiła
Par.42 ust.5 – proponuje się nowe brzmienie, które nie zmienia sensu zaaprobowanego przez 
komisję statutową, aby nie było wątpliwości z ilu osób składa się komisja rewizyjna.
Czy są inne uwagi?
Nie zgłoszono.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie w/w poprawki do statutu.
Glosowanie
Przy 13 głosach za, Rada przyjęła poprawki
Przewodnicząca Rady Gminy – kto z państwa radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie 
uchwalenia Statutu Gminy Przywidz?
Przy 13 głosach za, przeciw-0, wstrzymujące -0, Rada Gminy Przywidz podjęła w/w uchwałę. 
( w zał. Uchwała Nr VI/59/07)

11) Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Gminy.
Kolejno przewodniczący stałych komisji rady przedstawiali plany pracy swych komisji na 
2007 rok.
Pan Zdzisław Gackowski – przedstawił plan pracy komisji rewizyjnej.
Pan Jerzy Migas – przedstawił plan pracy komisji społecznej 
Pan Jerzy Jusiak – przedstawił plan pracy komisji gospodarczej.
Radni do w/w planów pracy uwag nie wnieśli.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia planów 
pracy komisji na 2007 rok.
Przy 13 głosach za, przeciw-0, wstrzymujące – 0, Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę. ( w zał. 
Uchwała Nr VI/60/07)

Ad.7 Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy.
1)      Pan Robert Deja –   mieszkaniec Przywidza – wypowiedział się w sprawie placu zabaw 

na osiedlu 700-lecia w Przywidzu. Przypomniał, że był Program Odnowy Wsi i jako 
gmina braliśmy w nim udział. Warunkiem, aby place zabaw powstały, był pewien % 
udziału mieszkańców w tworzeniu tych placów. Jako mieszkaniec tego osiedla brał 
udział w tworzeniu tego placu. Równocześnie powstawał plac zabaw na ulicy 
Jesionowej. Na zdjęciach widzieliśmy plac zabaw przy ul. Gdańskiej. Jedna huśtawka 
jest zabrana z osiedla 700-lecia, na plac zabaw przy ul. Gdańskiej. Tydzień temu 



zabrano stół do tenisa, z którego korzystały nasze dzieci. Stół był w dobrym stanie, 
został zdemontowany i wywieziony w inne miejsce. Z tego co się dowiedziałem, stół 
został przewieziony do Blizin. Mam pytanie, jak z powrotem mogą wrócić huśtawka i 
stół do tenisa na ten plac? Na ten plac jest dokumentacja, są zdjęcia. Pan Jerzy Jusiak 
też w tym uczestniczył . Pani Wójt bywała na budowie placu zabaw. Funkcjonowało 
to dobrze, a raptem zaczyna się demontaż tego. Jeszcze zostały 2 bramki do piłki 
nożnej, może jak gdzieś będzie brakować, to je też zabiorą. Pytam jeszcze raz, kiedy 
będziemy mieli z powrotem stół i huśtawkę.? Nadmienił, że jest hu stawka 4-osobowa, 
która zepsuła się po miesiącu użytkowania, a gwarancja była na te urządzenia.  Był 
problem z naprawą, bo firmy nie ma.

2)      Wójt Gminy –   oczywiście wspólnie budowaliśmy plac zabaw. Później zapomnieliście 
Państwo, że macie się nim nadal opiekować. To gmina Państwu kosi i sprząta cały 
czas teren, natomiast mieszkańcy nie są zainteresowani tymi sprawami. Parokrotnie 
był naprawiany sprzęt, przychodziła starsza młodzież i nikt z rodziców nie reagował 
na to, jak  sprzęt był dewastowany. Faktem jest, że został zabrany stół, tam gdzie jest 
potrzebny i gdzie młodzież  będzie korzystać z niego przez cały czas. Natomiast dla 
Państwa zostaną zakupione nowocześniejsze urządzenia sportowe.

3)      Pan Robert Deja –   rozumiem wszystko, sprzęt był zakupiony z tego Programu i było 
zrobione przy udziale mieszkańców. Kto ma o to dbać, czy my jako mieszkańcy? 
Zrobiliśmy już dużo. Pamiętam, jak Pani Wójt na jednej z sesji powiedziała, że zrobi 
Regulamin korzystania z placu zabaw. Regulaminu nie ma po dzisiaj. Gdy pytałem 
sołtysa w tej sprawie, to on nic nie wie. 

4)      Wójt Gminy –   otrzyma Pan wyczerpującą odpowiedź na piśmie.
5)      Pan Mariusz Bator-   sołtys Pomlewa – poruszył problem wiat przystankowych.  Była 

stara wiata w Pomlewie i rozebrano ją. Czy w tym roku dostaniemy 2 wiaty do 
Pomlewa?

6)      Wójt Gminy -    mamy jeszcze 3 wiaty, które zakupiliśmy w ubiegłym roku. Postawimy 
je w tych miejscach, gdzie jest największe zagrożenie dla dzieci albo tam gdzie  wiaty 
są bardzo zniszczone.

7)      Pani Czesława Oleś –   sołtys Jodłowna – na ostatnim zebraniu mieszkańców wsi 
Jodłowna, Pani Wójt zapewniała, że w ramach środków gminnych będzie wykonany 
chodnik do kościoła. W tej chwili mieszkańcy pytają – kiedy będzie ten remont.
2 Wystąpiliśmy z wnioskiem do Nadleśniczego, który jest skłonny wydzierżawić nam 
teren przy remizie strażackiej w Jodłownie, ale oczekuje wniosku ze strony gminy. 
Czy te działania będą podjęte ze strony gminy?
Wójt Gminy -  odpowiedź od Nadleśniczego dopiero dzisiaj przyszła i odpowiem Pani 
na to pytanie pisemnie. To co powiedziałam wcześniej na zebraniach wiejskich 
podtrzymuje to nadal. 
 Pan Wiesław  Spisak – zasygnalizował sprawę drogi powiatowej Przywidz- 
Egiertowo. W tej chwili drogą coraz częściej jeżdżą ciężkie samochody. W Roztoce 
droga i pobocze są rozjechane. Apelował do radnych powiatowych, aby sprawę 
naprawy tej drogi poruszyli w powiecie. Na drodze jest mostek i brakuje oznakowania 
tonażu.
Wójt Gminy – Pana sołtysa uwaga została zaprotokołowana i wystąpimy z nią  do 
powiatu.
Pan Wojciech Etmański – radny powiatu gdańskiego –będzie ogłoszony przetarg na 
remonty dróg powiatowych i ta droga mam nadzieję, że będzie remontowana. Jeśli 
chodzi o ciężki sprzęt, to będzie tutaj problem, bo ta droga ma być dojazdowa do 
autostrady.



Pan Wiesław Spisak – poruszył sprawę rozwoju sportu na prowincji, sołectwach. 
Apelował o debatę w tej sprawie.
Pan Grzegorz Cwaliński – dyrektor GOK – środki w GOK-u wydawane są według 
planu finansowego, który przedstawiłem Wójtowi i Sekretarzowi Gminy. Dodatkowo 
dyrektor GOK-u co miesiąc przekazuje miesięczne sprawozdania. Odnośnie 
spotkania, to dyrektor GOK-u wysłał ponad 30 zaproszeń do wszystkich sołtysów i 
klubów sportowych. Na spotkanie, które odbyło się wczoraj w sprawie sportu z 
przykrością  stwierdzam, iż zainteresowanie było bardzo znikome. Przyszły 3 osoby z 
ponad 30 zaproszonych. Moją osobę się atakuje i kiedy wysyłam ponad 30 zaproszeń i 
przychodzą 3 osoby, to chyba jestem lekceważony.

Ad.8.  Wnioski i oświadczenia radnych.
Radny Jerzy Jusiak – poprosił dyrektora GOK-u  o przedstawienie informacji do kogo 
wysłał zaproszenia.
2) postawił wniosek do Pani Wójt, aby złożyła deklarację odnośnie zabezpieczenia 
boiska gimnazjalnego.  Prosił o zajęcie się tą sprawą.

Ad.9 Przewodnicząca Rady Gminy zakończyła obrady VI sesji Rady Gminy, 
dziękując obecnym za przybycie. Podziękowała Pani Lucynie Herbasz za 
udostępnienie sali na sesję.

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała: G. Pożoga 


